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Oppdatert 3/11 2019 

Møte i arbeidsgruppen for Oria 9. september 2019 

Sted: UiO 
Tid: 10.00 – 15.00   
Referent: Asbjørn Risan 

Til stede: Elisabeth Ebner (UiB), Kathrine Aronsen (NTNU), Ane Noer Korssjøen (VID), Tone 
Christine Bøgh (UiO), Birgit Müller-Nilssen (OsloMet), Asbjørn Risan (Unit) 

Forfall: Sarah Loftheim (Inn), Gunnhild Holmen (NB) 

 
Det ble meldt inn 3 saker til eventuelt. 

1. Gjennomgang av oppfølgingspunkter fra tidligere referat 

Legge til «nor» som språkkode på alle poster som 
er kodet med enten «nob» eller «nno» (i tillegg til 
den spesifikke koden) 

Sak hos Ex Libris om håndtering av PCI (vil bli 
gjort i juni). Ikke utført for lokale poster 
ennå. Vil bli gjort når PCI er gjennomført. 

Fasett for kapitler (materialtype) Under arbeid 

Oppdatere visningstekster i detaljert visning 
(forfatter med funksjon, fortsettelse av/som) 

Utført (relaterte poster gjenstår) 

Eksportfunksjoner skal få samme logo Gjort for Endnote. Mulig å gjøre lokalt. Ikke 
funnet løsning sentral. 

Legge til flagg i toppmenyen Utført. 

Manuskript som visningstype Utført. 

Arbeidsgruppen teste koblingen mellom relaterte 
poster på sandbox. 

Ikke utført 

Arbeidsgruppen teste funksjonen for Topic 
Overview som ble introdusert i February-release. 

Ikke utført. Skal aktiveres på sandbox for 
alle. 

Vurdere å fjerne all hefteinformasjon i Oria 
(eventuelt kun bestillingsmulighetene). Testes av 
arbeidsgruppen 

Ikke utført 

Poster fra NB Digitalt. Tilgang for testing og 
eventuelt gjøre søkbart for alle UH-institusjoner 

Ikke utført. Tilgangsbegrensningene har blitt 
justert. Det har blitt vanskeligere å få/gi 
tilgang enn tidligere. Arbeidsgruppen 
beslutter å avvente dette til etter 
prøveperiodene er justert. Vurderer å ta opp 
dette med NB gjennom interne kanaler i 
institusjonene. 

Henvendelse til Ex Libris om matching på trykt 
beholdning 

Ikke utført 
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Referat publiseres på nettsider for Unit1. Referat fra møtet i mai er godkjent og vil bli publisert 
etter dagens møte. 

2. Generell status 

Oppetid og responstid 
Q2 2019: 

• Oppetid 100 % (99,94 siste 12 måneder) 

• Responstid: 100 % av søkene innenfor 2,5 sekunder ifølge rapporten. 
 
Opplever treghet i detaljert visning og manglende elementer. Meldt inn og blir tatt opp i alle 
relevante sammenhenger (support-møte, møte med prosjektledelse og møte med ledelse i Ex 
Libris) 
 
Lovet fiks i November-release for Primo og Desember-release for Alma. Andre kunder opplever 
det samme. Prøver å få dette installert tidligere. 
 
Se om dette løser problemene fullt ut. 
 

Holdings-fil 
Feil i oppdatering av holdingsfil er rettet (mai/juni). 
 

August-release 
 
Noen av hovedpunktene i augustoppdateringen er: 

• Relasjoner 
o Kobling mellom poster i Oria og pensumlistesystemet Leganto 
o Se poster fra samme samling 
o Mer informasjon i Analytics om bruk av relasjoner 

• Angivelse av Ikke fornybar med forklaring 

• Støtte for bruk av fasetter i hyperlenking i detaljert visning 

• Søkemotoroptimalisering av Primo 
 
Mer informasjon om de enkelte endringene er tilgjengelig Knowledge Center2.  
 

3. Oppsummering av IGELU-konferansen 

Hovedpunkter fra Unit: 

 
 
 
1 https://www.unit.no/brukermedvirkning-oria 
2 https://knowledge.exlibrisgroup.com/Primo/Release_Notes/2019/001Primo_2019_Release_Notes 
(avgrens på August 2019) 

https://www.unit.no/brukermedvirkning-oria
https://knowledge.exlibrisgroup.com/Primo/Release_Notes/2019/001Primo_2019_Release_Notes
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Discovery-solutions roadmap 

• CDI – et fokusområde 

• Visjon: tilgjengelig, rask og responsiv 

• Relasjoner mellom data 

• Nye navigasjonsmåter 
 
CDI – Ex Libris’ New Central Discovery Index 

• Presentert av Christine Stohn 

• Egen sak 

• https://knowledge.exlibrisgroup.com/Primo/Content_Corner/Product_Documentation
/Central_Discovery_Index 

 
Primo VE 

• Egen sak 
 
Fra andre deltakere: 

• Interessante innlegg om analytics på knowledge day. Disse ligger i en egen mappe. 

• Stacey von Groll – innlegg om boosting og ranking. Kanksje vurdere å endre årstall-
boosting. Presentasjonen sendes arbeidsgruppen når tilgjengelig. 

• CampusM er interessant. Noen institusjoner vurderer Esploro. 
 

4. BIBSYS-konferansen 2020 

Asbjørn har representert arbeidsgruppen i programkomiteen frem til nå. Ble enighet om at det 
kan fortsette. 
 
Arbeidsgruppen kom med følgende forslag til sesjoner: 

• CDI + bakgrunn for utvalg av aktiverte kilder 

• Ny funksjonalitet i Oria + spm og svar – arbeidsgruppens sesjon 

• Primo analytics 

• Leganto/Oria 

• Scopes 
 
Arbeidsgruppen er positiv til å delta på stand. 
 

5. Primo VE 

Det er noen fordeler knyttet til VE, primært raskere publisering, men det er også en del 
ulemper: 

• Mindre kontroll på normalisering av poster 

• Konfigurering flyttes nedover til institusjonsnivå (må gjøre alt x antall ganger) 

• Vanskeligere vedlikehold/feilsøking 

• Ikke tilpasset konsortier 

• Ment som en lightversjon for mindre institusjoner (erstatning for total care) 
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Erfaringer fra presentasjoner og samtaler med andre institusjoner som har gått over til primo 
VE på IGELU-konferansen har styrket vurderingen av at det ikke er hensiktsmessig for 
konsortiet å gå over til Primo VE og at det ikke er anbefalt i inneværende kontraktsperiode. 
Arbeidsgruppen stilte seg bak denne vurderingen. 
 

6. Central Discovery Index (CDI) 

Central Discovery Index er en ny felles index og er et resultat av sammenslåing av eksisterende 
index for Primo og Summon. 
 
Endringer fra dagens situasjon: 

• En felles post – ikke flere versjoner 

• Noen endringer på materialtyper 

• Aktivering skjer i Alma (unngå dubletter) 

• Hurtigere effekt av endringer (48 timer) 
 
Utrulling: 

• Aktiveringer fra PCI kopieres til Alma i februar/mars (rydde i PCI?) 

• Mulighet til å teste og frivillig overgang i april-juni (felles overgang for konsortiet?) 

• Tvungen overgang juli-august 
 
Sannsynlig tidspunkt for konsortiet vil være mai/juni 2020. 
 
Bakgrunnsinformasjon: 

• Overview: 
o https://knowledge.exlibrisgroup.com/Primo/Knowledge_Articles/The_Ex_Libris_C

entral_Discovery_Index_(CDI)_%E2%80%93_An_Overview 

• FAQ: 
o https://knowledge.exlibrisgroup.com/Primo/Content_Corner/Product_Documenta

tion/CDI_Frequently_Asked_Questions_for_Primo_Customers 
 

7. Scopeutvidelse 

Arbeidsgruppen har tidligere konkludert med en fane med flere scopes. Scope-boks settes til 
venstre for søkeboks som default. 
 
Det er sendt ut informasjon og undersøkelse til konsortiet om ønskede endringer. De som ikke 
svarer, vil bli overført as-is med eksisterende scope. Det vil være mulighet for å justere senere. 
 
Selve endringen gjennomføres i løpet av høsten. 
 
Unit ser på søkeboksgeneratoren og nødvendige endringer på denne slik at den gir kode som 
er å tråd med endringen. 

https://knowledge.exlibrisgroup.com/Primo/Content_Corner/Product_Documentation/CDI_Frequently_Asked_Questions_for_Primo_Customers
https://knowledge.exlibrisgroup.com/Primo/Content_Corner/Product_Documentation/CDI_Frequently_Asked_Questions_for_Primo_Customers
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8. Autocomplete 

Fått en rettelse i løpet av sommeren. Resultatet er at vi ser en hel del flere forslag fra 
Bibliotekkatalogen.  
 
Ikke funnet noen som gir null treff, men dette må testes/verifiseres. 
 
Arbeidsgruppen tester dette og ser om det er mulig å konkludere på neste møte. 
 

9. Innmeldte saker 

Det var meldt inn to saker: 

• Norsk APA-siteringsstil i siteringsfunksjonen 

• Scope for pensumlitteratur 
 

Norsk APA-siteringsstil i siteringsfunksjonen 
Primo har blitt oppdatert med funksjonalitet som gjør det mulig å aktivere flere siteringsstiler 
og det er mulig å få opprettet nye siteringsstiler. Forutsetningen for nye stiler er at de blir 
godkjent av miljøet som vedlikeholder biblioteket over siteringsstiler. 
 
Unit har sendt en henvendelse om de aksepterer nasjonale varianter og hva videre prosess vil 
være. Svaret er at så lenge en norsk APA-stil har forankring nasjonalt så vil den bli akseptert. 
 
Å få registrert/aktivert norsk APA kan være en potensiell oppgave for 2020, men det vil kreve 
bistand fra Norsk APA. 
 
Statistikken viser at denne funksjonen blir brukt. Arbeidsgruppen ble enige om å se på de 
stilene som er aktivert og om det er noen som kan leges til/trekkes fra. Arbeidsgruppen sender 
inn de siteringsstilene som brukes ved egen institusjon. Vancouver ble nevnt som en ønsket 
stil. 
 

Scope for pensumlitteratur 
Det ble diskutert om det var mulig/ønskelig med et eget scope for pensumlitteratur. Dette kan 
realiseres forutsatt at man kan identifisere pensumlitteratur for en bestemt institusjon, noe 
som skal være mulig. 
 
Vil inneholde det som er inkludert på en pensumliste og som er registrert i Alma. Inkluderer 
også tidligere pensumlister. 
 
Vil kunne aktiveres i Oria og/eller i Leganto som dedikerte scopes. 
 
Unit meldte at de ser på å lage en «På pensum fasett» som kan avgrense trefflistene basert på 
at dokumentet tilhører en pensumliste ved institusjonen. 
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10. Eventuelt 

Det var tre saker på eventuelt: 

• Begrensninger i avansert søk 

• Pålogging 

• Innholdsinformasjon 
 
Begrensninger i avansert søk 
Det er uklarhet om hvilke begrensninger som slår inn i avansert søk ved kompliserte 
spørringer. Det er ønskelig å få dette inn veiledningen. Denne kan også lenkes opp fra 0 treff-
informasjonen. 
 
Pålogging 
Det er påbegynt et arbeid for å erstatte BIBSYS-Feide og tilgjengeliggjøre alternative 
påloggingsmetoder. Dette arbeidet vil fortsette frem mot nyttår. 
 
Innholdsinformasjon 
Unit meldte at de har en oppdatert avtale med Nielsen Bookdata. Denne innebærer at ca 1 
million flere poster i bibliotekkatalogen vil få tilknyttet bilde/innholdsinformasjon. I tillegg er 
det det en avtale med Bokbasen om leveranse av innholdsinformasjon for norske poster. 
 
Unit meldte også at de ønsker å se på hvordan denne informasjonen kan visualiseres 
tydeligere i Oria enn det som er tilfelle pr i dag. 
 


